
Årböle vägsamfällighet

Verksamhetsberättelse 2007

Styrelsen har under året haft följande sammansättning:
Olov Hasselberg, ordförande, 1 år kvar
Björn Skeppström, vice ordförande, i tur att avgå
Bo Sundberg, sekreterare, 1 år kvar
Thage Eriksson, ledamot, i tur att avgå
Lena Grundin, kassör, 1 år kvar
Per-Gunnar Wahlgren, suppleant, i tur att avgå
Sven-Ivar Gustavsson, suppleant, i tur att avgå

Björn Skeppström har varit vägskötare under året.

Vägsamfällighetens årsmöte hölls 2007-03-27 i Vavdsgården med 9 medlemmar närvarande.
Styrelsen har under verksamhetsåret haft 3 protokollförda möten, 2007-05-15, 2007-09-06 
och 2008-01-24.

I och med det beslut som togs på förra årsmötet med en höjd utdebitering till 
vägsamfällighetens medlemmar, från 1 till 2 basbelopp vilket i dagsläget ger ca 80 000 kr, så 
har det varit möjligt att amortera av hela 250 000 kr på det nya lånet. Kvar på lånet är nu 
650 000 kr.

Under hösten genomfördes slyröjning av vägkanter och diken längs vägen av en väldigt 
noggrann entreprenör.

En nyhet för året var den lyckade arbetsdag som genomfördes 2007-10-20. Det var allt som 
allt 29 deltagare, gammal som ung, som deltog med att räta upp skyltar, besikta vägtrummor, 
kompletteringsröja och framförallt sätta ut 600 vägkäppar inför vintern. Ett gäng såg till att 
det fanns korv och fika vid bouleplanen vid Årböle missionshus efter dryga 3 timmars arbete, 
Korsnäs stod för denna förtäring.
Styrelsen anser att arbetsdagen förutom att hålla kostnaderna nere för bland annat stakningen, 
också skapar en samhörighetskänsla runt vägen och samfälligheten som är betydelsefull för 
bygden och därför föreslår styrelsen en fortsättning med arbetsdag under hösten.

Styrelsen vill härmed tacka för förtroendet för det gångna året.
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